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Prosinec 2017  

VYDÁVÁ OBECNÍ Ú ŘAD HROBICE  Ročník XV    Č ís lo 4 

Vážení spoluob čané,  
drazí a milí p řátelé 

 

Zdá se to skoro neuvěřitelné, 
ale blíží se konec dalšího roku, který nám 
snad utekl ještě rychleji než ty minulé 
a my pomalu začínáme bilancovat právě 
končící rok 2017. Chtěl bych především 
poděkovat Vám všem, kteří jste se podíleli 
na zvelebování svého okolí, své obce, 
a také ochotně přispěli ke zdárnému 
průběhu všech společenských akcí, ať už 
je pořádala obec, mateřská škola nebo naši 
hasiči. 

 

Do nadcházejícího nového roku 
2018 Vám všem drazí přátelé přeji hodně 
zdraví, štěstí, lásky, přátelství, tolerance 
a také dobré sousedské vztahy, a aby se 
Vám v novém roce splnila všechna 
předsevzetí a přání. 

 
 

Ing. František Gajdošík - starosta 
 

 

 

 

 



MIK – MIKU, MIKULÁŠ 
 

Ani jsme se nenadáli a další rok utekl jako 
voda. Koncem léta děti nastoupí do dalšího 
ročníku školy, rodičům začíná společný kolotoč 
učení a příprav, najednou jsou tady podzimní 
prázdniny a než se všichni nadějí, je tu čas adventu 
a blížící se Vánoce. Začátkem prosince pak 
navštěvuje děti Mikuláš s čertem, nosí za dobré 
chování dobroty a za zlobení uhlí.  

Letos se měly naše děti opět možnost sejít 
společně při nějaké zábavě a s očekáváním 
Mikuláše v sále místního hostince, kde pro ně byl 

přichystán program plný her, muziky i řádění. O to vše se v neděli 
3. prosince postaralo klaunské duo z ostravska KLAUN FAMILY, 
Gábina a Olina. Měly pro děti nachystán bohatý program a tak 
zábava probíhala jako „na drátkách“. Společné hry byly přerušeny 
vystoupením břišních tanečnic z Trnavy, které se jim moc vydařilo. 
Mezitím se všichni dětští návštěvníci mohli chvíli odpočinout 
a posilnit se obloženou bagetou a sodovkou, které dostaly při 
vstupu. Vše pak vyvrcholilo příchodem Mikuláše, rozverného 
anděla a hodně společenského 
čerta, který chodil po sále 
a značkoval neposlušné děti. 
Sem tam se tedy také ozval 
nějaký ten pláč, protože čertů 
je třeba se někdy i bát když tíží 
svědomí. Nakonec vše však 
dobře dopadlo. Mikuláš slyšel 
ten večer spoustu básniček 
a rozdal hodně laskomin, čerta 
udržel na uzdě a slíbil, že příští 
rok je tu zase zpátky. Teď už 
se mohou všichni, nejen děti, 
těšit na Vánoce.  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
    
 
 2 



SETKÁNÍ STARŠÍCH SPOLUOBČANŮ 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V den státního svátku 28. října se uskutečnilo v Hostinci u Gajdošíků tradiční setkání starších spoluobčanů. 

Pořadatelem této akce byla kulturně školská komise ve spolupráci s obecním úřadem a pozvali nám již známé Duo Majka 
a Pepa, aby zahráli k tanci i poslechu. Samozřejmě k dobré 
zábavě patří i jídlo a pití, jen na zákusky jsme pozapomněli, 
ale Cukrárna u Šarmanů nás bez problémů zachránila. Tak 
z pořadatelů spadla nervozita a mohli se věnovat dění v sále 
a plnit přání všech přítomných. Muzika vyhrávala 
a postupně se první páry přidávaly k tanci, tak ani taneční 
parket nezůstával opuštěný. Zábava pokračovala dál 
a přišlo i na kafíčko a ty zákusky.  Z tváří všech v sále bylo 
vidět, že se všichni dobře baví, jen mohlo našich 
spoluobčanů přijít víc a tak jako každoročně účast 
zachraňovali spoluobčané z Domova na Dubíčku. Na závěr 
si přišly zatancovat i naše pořadatelky. Všichni utvořili 
kolečko a tancovali společně i na moderní písničky. 
V přátelském a veselém duchu jsme se ve večerních 
hodinách rozcházeli domů. Patří se poděkovat pořadatelům, 
kuchyni, Majce a Pepovi za výtečné zvládnutí této akce.  
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ZPRÁVIČKY Z MATEŘSKÉ ŠKOLY 
 
 

Začátkem záři, po třídních schůzkách, jsme s rodiči a dětmi 
měli dílničku „Tvoření se skřítkem Podzimníčkem“ . Počasí nám 
nepřálo, tak jsme místo na zahradě, vyráběli dýňové strašidýlka, 
dekorace z přírodnin a ježečky ve třídě. Zapojili se také prarodiče, 
tatínci a sourozenci. Každé dítě si domů odnášelo krásnou podzimní 
dekoraci. 
 

Na konci měsíce záři jsme si 
do  naší mateřské školy pozvali paní 
Křupalovou ze Záchranářské stanice 
v Hošťálkové na „Besedu o dravcích“ . 
Děti se seznámily s orlem, sovami, 
havranem, výrem, kání, kavkou 

a   dalšími ptáky. Dozvěděly se mnoho zajímavého o jejich životě i tím, jak se 
do Záchranářské stanice dostaly. Před 5 lety jsem jim tam předala káni s polámaným 
křídlem, bylo to na svatého Václava, proto jsme ho pojmenovali Vašík. Mají ho tam dodnes, 
protože mu museli křídlo amputovat a do přírody se už vrátit nemohl. Na závěr si děti mohly 
některé ptáky pohladit a také se s nimi vyfotit. Na besedu jsme pozvali také zástupce OÚ 
Hrobice. Bylo to zajímavé nejen pro děti, ale i pro dospělé. Děti si potom hrály na sovy, 
stavěly si na zahradě hnízdo a v MŠ ptáky malovaly. Zapojili jsme se tímto do osvětové 
kampaně „Ptáci, žijí tady s námi“ . 
 

Hodonínské divadlo přijelo s pohádkou „Loupežník a Třeštipírko“. 
 

Děti, které půjdou po prázdninách do školy, navštívily se svými učitelkami výstavu dýní zdobených přírodninami 
v neubuzské škole. Moc se nám to líbilo. Děti z Neubuzi nám předvedly program, který měly připravený na odpolední 
vystoupení pro veřejnost. Pozvali jsme je na divadelní představení, které nacvičujeme s dětmi v MŠ k Vánocům. 
 

Jednoho krásného říjnového odpoledne jsme se s rodiči, prarodiči 
a sourozenci sešli v areálu „Na Dubíčku“. Děti si s sebou vzaly i draky, které 
pouštěly na hřišti. Pak jsme společně s vílou Lesněnkou oslavili „Den stromů“ .  
Pro děti byly připraveny aktivity s přírodninami, hra „Na veverky“, plnily úkoly 
z pracovního listu, zkoušely frotáž listí a kůry. Také pro rodiče byla připravena 
křížovka s přírodovědnou tématikou. Z nasbíraných přírodnin, pak tvořili krásné 
dekorace v keramickém květináčku. Počasí nám přálo, bylo krásné babí léto. 
Paní učitelky a některé maminky napekly koláče, donesly jablíčka. Podával se 
ovocný čaj, děti si moc pochutnaly. Jsme rádi, že v dnešní uspěchané době, 
si tolik rodičů udělalo čas a prožilo se svými dětmi a s námi krásné podzimní 
odpoledne v přírodě. Od Lísky z. s. jsme dostali „Pamětní list“ za podporu 
a zapojení do kampaně „Stromy a my“. 

 
V listopadu jsme opět uspořádali „Pochod s Lucerničkami“ obcí 

Hrobice. Čekání na to, až se setmí, jsme využili výrobou lucerniček 
ze zavařovacích sklenic. Děti, rodiče, prarodiče a sourozenci zdobili 
lucerničky barevným listím, přírodninami, lístečky z hedvábného papíru. 
Jedna lucernička byla pěknější než druhá. Z drátků a dřevěných korálků 
si udělali ucha, zapálili svíčku. O půl páté jsme se oblekli a shromáždili se 
před MŠ. Pozvali jsme i ostatní děti z obce, které už do MŠ nechodí, aby se 
k nám s lampióny připojili. Z místního rozhlasu hrála dětská hudba.  Trochu 
mrholilo, ale nikomu to nevadilo, zúčastnilo se nás hodně. Obešli jsme 
menší okruh a pan starosta nás pozval do sálu „Pohostinství u Gajdošíků“ , 
kde byl pro děti připravený teplý punč a pro rodiče svařené víno. Mockrát 
děkujeme. 
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Další pěknou akcí s rodiči bylo pletení adventních věnečků. Koncem 
listopadu odpoledne se v naší MŠ sešly maminky a jeden tatínek, aby si vy-
robili a ozdobili věneček. Všichni si odnášeli domů krásný věneček, 
na kterém si první adventní neděli zapálili svíčku, nebo si ho pověsili 
na dveře. 
 
 

Každoročně v MŠ pořá-
dáme „Čertíkovský den“, 
na který se moc těšíme. Děti 
přijdou ráno v kostýmech, 
které pro ně doma připravily 

maminky, babičky. Také paní učitelky byly ustrojeny jako správné „čertí 
učitelky“. Pro děti připravily spoustu soutěží jako je „bramborový slalom“, 
skákání v pytli, motání střechýlů, prolézání tunelem a další. Děti si vyrobily 
s molitanových kostek „peklíčko“ a pochutnaly si na dobrotách z čertovské 
kuchyně. Nakonec jsme se všichni společně vyfotili. Moc jsme si to všichni 
užili. 
 

 
 
 
 
 
Také nás navštívil Mikuláš, anděl 

a čert s nadílkou. Některé děti se trochu bály, 
ale nakonec si všechny pro svůj balíček 
došly. Zazpívaly jim písničky, básničky 
a  slíbily, že příští rok budou ještě hodnější 
než letos. 
 
 
 
 
 

 
 
 

Vánoční stromeček plný malo-
vaných perníčků už voní v první třídě. 
Paní učitelka upekla a nazdobila 
i  „perníkovou chaloupku“. Vyrábíme 
přáníčka, dárečky z přírodnin a těšíme 
se na Vánoce, seznamujeme děti se 
zvyky a tradicemi, které jsou spojené 
s tímto krásným obdobím. 
 

Nacvičujeme s dětmi veršovanou 
pohádku „O dvanácti měsíčkách“, 
kterou budeme hrát v sále „Pohostinství 
u  Gajdošíků“ v úterý 12. prosince 
odpoledne pro rodinné příslušníky. Děti 
se už těší, máme připravené krásné 
kostýmy.  
 

Jménem celého kolektivu pracovnic MŠ Hrobice přeji všem Vánoce plné pohody, dětem hodně dárků a sněhu 
k zimním radovánkám. Do nového roku hlavně hodně zdraví, štěstí a spokojenosti. 

 
Jana Šenkeříková, ředitelka MŠ 
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POHLED DO HISTORIE NAŠÍ OBCE 
 
 

Rok 1926 
Počasí, Úroda 

Rok 1926 vyznačoval se mírnou zimou, ale také značně chladným létem a při tom deštivým. Byla následkem toho 
slabší úroda a obilí k tomu ještě prorostlé. Zvlášť velká neúroda jevila se u bramborů. Zasázeno u někoho ku př. 4 pytle 
bramborů a sklizeny 3. 
 
Hospodaření, Cesty, Studny 

V obhospodařování jeví se pokrok. Ujímá se pokusnictví (Josef Nesrsta), jsou zde již 3 secí stroje, také 3 benzinové 
mlátičky (Pavlíček, Antolák, Nové Dvory). Pro snažší jízdu po vesnici upraveny všechny obecní cesty, z nichž cesta 
od zvonice k Julinovému opatřena dlážděných příkopem. Celkový náklad činil na tyto opravy přes 3000 Kč. Jelikož 
v době bezdešťové trpí obec nedostatkem vody vykopána nová studna u Markového za přispění obce (600 Kč). 
 
Přístavba 

Dne 6. září t.r. provedeno komisionelní řízení ohledně přístavby školy, při čemž plány schváleny  s dodatečnou 
úpravou cvičné kuchyně a kabinetu. Ku stavbě potřebná úhrada jest šetřena rozpočtem místní školní rady. Obecní výbor 
jeví ku stavbě nechuť, jelikož se mu projekt přístavby nelíbí. 
 
Ceny 

Ceny potravin, obilí, šactva ustálily se pevně v cenách. Platilo se za   
                                                                                                                                              

1 kg cukru kusového     6.-Kč  1 kg kávy               32.- Kč  1 cikorka kol. (1/4 kg)    2.-Kč 
1 kg mouky pšen.          3.20  1 kg mouky žitné   2.80   1 kg chleba                      3.80 
4 rohlíky                        1.-  1 l petroleje            2.- (v zimě dražší)  1 kg soli                           2.- 
10 krabiček zápalek       2.- 
 

Obilí : 
1 q pšenice 220 - 240 Kč  1 q žita            200 Kč   1 q ječmene        170 Kč 
1 q ovsa   140 Kč   1 q kukuřice   140 - 180 Kč  1 kg fazole                3.- 
1 kg hrachu   2.50 - 3.- Kč  1 kg máku  14. Kč   1 q bramborů       85 kč 
 

Šactvo: 
Mužský oblek slušný    350 Kč Klobouk       50 Kč   boty šněrovací       70 - 100 Kč 
Zimník                          350 Kč 
 

Mléko            1.60 Kč až 2 Kč  Máslo       20 Kč - 26 Kč  Tvaroh       3 Kč - 4.50 Kč 
 

Kuře 10 Kč, Husa 40 Kč, 1 kg hovězího14 Kč, vepřového 16 Kč, 1 kráva 2 500 Kč, 1 vepř (100kg) 800 Kč. 
 
Obec. Hospodaření 
 Obecní hospodářství v Hrobicích jest dobré. Příjmy jsou úměrné vydání a celkově šetří obec. zastupitelstvo 
nařízení zemského výboru. Zvolilo též pokladníka a tak usnadnilo přehled o obec. hospodářství. Jeví se tudíž pokrok 
oproti letem předválečným, kdy si vedl vše představený sám. Také lze pozorovati větší zájem o obecní hospodářství 
u všeho občanstva. 
 
Příjmy a vydání za rok 1926 jeví se takto : 
1. Hotovost z minulého roku      3228 Kč 27 h  2. Nedoplatky zaplacené           3499.80 - 
3. Z polí a pastvin                       1366. -   4. Prodané dřevo                    1753. - 
5. Prodané stelivo                     2870. -   6. Prodané ovoce                    903.- 
7. úroky                                   403.12   8. Dávka ze zábav                  206.60 
9. Daně z přír. hodnoty            1411.59  10. Daně z obratu                   231.82 
11. Subvence                              600.-   
 Úhrnný příjem                           16.533.20 
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Vydání 
1. Odměny star., rad., poslovi služné pís. potřeby a j.     2019.49 
2. Zalesňování, daně, obec. hud.    3257.39  3. odvodné a j. vydání        191.- Kč 
4. Studny                                          1151.- Kč  5. Cesty                                      3464.- Kč 
6. Býk                                                 150.- Kč  7. Chudinství                             870.30-Kč 
8. Škola ( 2000.- na přístavbu)         3840.- Kč  9. Úroky z dluhů                     161.68 Kč 
    

Úhrnem vydání                        15.104.56 Kč 
 
Úmrtí 
 V červnu 1926 zemřel na rakovinu jícnu Josef Gajdošík, hostinský a rolník v Hrobicích, kterýž zastával funkci 
starosty, byl členem obecního zastupitelstva a místní školní rady a zasloužil se o podání žádosti o subvenci na přístavbu 
školy, o níž usiloval. 

      Hrobice, dne 15. února 1927 
 

Rok 1927 
Počasí, Puklice 

Tento rok převládá také více deštivé počasí, přesto sklizeň lepší. Neúroda švestek trvá dále. Strom napaden všude 
mšicí štítkovou (puklice švestková), hojně prosychá a nabývá barvy více a více černé. Jen mladší strom vzdoruje. Zima 
tohoto roku byla zvlášť před vánoci náležitá. Klesl teploměr až na - 28° C. Mrzlo až to praštělo říkali na Hrobicích. 
 
Volby 

V tomto roce přistoupeno ve většině obcí okresu holešovského k obecním volbám. Zdejší občané svolali si schůzi 
do hostince kdež se uradili předběžně o kandidátech, by případně volby odpadly. Předběžným hlasováním zvoleni byli 
do obecního zastupitelstva: 
 

Ed. Grég, Jos. Dujka, Jan Vyvlečka, Josef Nesrsta, Josef Holík č. 42, Josef Holík č. 15, Josef Ševc, 
Josef Hanák, Frant Čuřík, Josef Hanáček, Josef Heloňa, Alois Holík, Gajdošík Al., Topič Frant. 

 
Nepřijali však kandidaturu Josef Nesrsta, Josef Holík č. 42, Gajdošík Alois a Josef Heloňa. V důsledku tohoto 

povolán na kandidátku Oškera Josef a kandidátky pak vůbec nepodány, by volby konány býti nemusely. Přesto podána 
již po uplynulé lhůtě Al. Řezníkem kandidátka neúplná, jež nebyla vzata v úvahu. Tím volby odpadly. Starostou zvolen 
Ed. Grégr, náměstkem František Čuřík, prvním radním Jos. Dujka, 2. radním František Topič. Pokladníkem zůstává 
Jos. Holík č.42  
 
Cesty Knihovna 

Opravena cesta na "lukách", na což obdržena subvence 600Kč. Knihovna obsahuje přes 100 svazků a je hojně 
vyhledávána. Čtou se ponejvíce lehčí a líbivá díla, těžší a poučná nejsou v oblibě. Knihovníkem jest Josef Halaška. 
 
Zahrady Včelaři 

Pod stavením p. starosty nacházel se kus louky, částečně mokré, náležející Josefu Halaškovi. Tento ohradil 
a odvodnil si louku, zoral a výsledky překvapily nejen jeho, nýbrž i ostatní občany. Řepa velikosti nezvyklé, mák 
a zelenina velmi pěkná. Námaha se velmi pěkně zúrokovala. Včelstev je ve zdejší obci poměrně málo. Včelaří: Josef 
Halaška ve stojanech a budečáku (3 včelstva), Josef Nesrsta ve dvou amerikánech (2 včelstva), Josef Krčma v klátech 
(2 včelstva) a Frant. Vyvlečka v klátech a stojanech (2 včelstva). Medu letos bylo jen velmi málo. Organisovaných 
včelařů není.  
 
Vzdělání 

Mimo školního vzdělání naši občané dospělí poučují se čtením knih (více ženy) a pak novin. Novin se však odebírá 
poměrně málo (Svoboda, Selské hlasy a Křesťanská matka, České slovo, Venkovan), za to se sem tam kupují 
příležitostně. Za to mládež škole odrostlá ponechána je úplně sobě. Hospodářských škol nenavštěvuje nikdo. 
 

        Hrobice, dne 9. února 1928    Heloňa 
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(toto je pokračování z minulého čísla stany 18 až 23 „Pamětní knihy obce Hrobic", která popisuje události od roku 
1926 do roku 1939. V době 1940 - 1945 bylo psaní kroniky přerušeno a na závěr je napsáno krátké shrnutí válečných 
let. Přepis těchto stránek je doslovný, pouze názvy odstavců jsou v kronice psány na boku za okrajem. V příštím 
zpravodaji budu ve výpisech z kroniky pokračovat - Zdeněk Kužela)  
 



VÁNOČNÍ ZAMYŠLENÍ 
Jaká je pravá podstata Vánoc? Jsme na ně dostatečně připraveni? Zamýšlí se biskup Vojtěch Cikrle. 2015 
 

Jednou  před vánočními svátky jsem se 
pozorně díval do novin a jejich příloh i do nej-
různějších časopisů, sledoval  jsem televizi a internet 
a musím uznat, že se tématu „Vánoce“ věnovaly 
neuvěřitelně pečlivě. Dozvěděl jsem se tolik 
informací, až mně z toho třeštila hlava. Úplně jiný 
svět. Objevil jsem, jaké dárky a za kolik jsou zrovna 
v kurzu, čím se dá zaručeně potěšit nebo 
přinejmenším nezarmoutit, jaké jsou „zcela nové“ 
i „neuvěřitelně staré“ vánoční zvyky, v časopisech 
jsem viděl množství lákavě vypadajících pokrmů 
a receptů, jak je zhotovit. (Po Vánocích se 
na stejných stránkách věnovali pro změnu tomu, jak 
zhubnout, ale to sem dnes nepatří). Pár dnů 
před Štědrým dnem jsem se ráno při holení dozvěděl z hlavních rozhlasových zpráv, které běžně  připomínají  domácí 
i světovou černou kroniku, výjimečně radostnou novinu: Zlevnili kapry!  Stále jsem čekal, že se někde objeví aspoň 
zmínka o vnitřním smyslu Vánoc, proč  vlastně podstupujeme všechny přípravy, co se chystáme slavit. Zdá se, 
že odpovědi na tyto otázky lidi ani nezajímají. 

Nejsem zarytým bojovníkem proti  vnější stránce svátků. Spíš je mně líto nepoměru mezi vnitřním a vnějším. 
A vím, že v tomto pohledu nejsem sám.  Převládající zaměření na komerční stránku Vánoc, na to, do čeho jsou sváteční 
dny „obaleny“, je povrchní a obvykle nás příliš hluboce nezasáhne. Člověk má mnohem větší duchovní kapacitu než 
si sám myslí a ta o Vánocích, považovaných za nejoblíbenější svátky,  tím víc hladoví. To je také jeden z důvodů, proč 
o Vánocích chodí na bohoslužby tolik lidí. Protože cítí, že obal,  ta vnější stránka Vánoc,  není všechno. 
 
Co tedy vlastně tvoří jádro a podstatu Vánoc? 
 

Podstatou křesťanských Vánoc je radostné poselství o Bohu a jeho vztahu k člověku. Radostné poselství je 
představováno prostřednictvím události, která se stala před dvěma tisíci lety v judském městě Betlémě, události, 
kterou vidíme znázorněnou tak často, že její vztah k sobě samým už ani nevnímáme. Mnozí touží tomuto poselství 
v průběhu svého života  lépe porozumět, protože cítí, že může mít pro jejich život větší hodnotu než  dary, které kdy  
dostali. Tím poselstvím je: Bůh tě má rád. Proto ti posílá svého Syna, aby ti pomáhal a jako přítel provázel ve tvém 
životě… Právě na připomenutí této radostné události se křesťané scházejí na půlnočních děkovných bohoslužbách, 
protože vědí, že štědrovečerní večeře a dárky pod stromečkem nejsou tím nejpodstatnějším. 

Když si zadáte ve vyhledávači Google slova vánoční příběh, objeví se vám přes dva miliony nejrůznějších 
a nejroztodivnějších odkazů. Když si zadáte anglický ekvivalent, tedy Christmas Story, bude těchto odkazů přes tři sta 
dvacet milionů. Pod slovy vánoční příběh jsou schovány různé reklamy, nabídky, osobní příběhy, vzpomínky. Seznam, 
Google, Wikipedia, Facebook, YouTube, komunikační prostředky dnešní doby, nabízejí nepřeberné množství informací 
těžících z narození Ježíše Krista. Přesto je Vánoční příběh jen jeden. 

Ježíš přišel, aby nás obdaroval, proto si jako připomínku této události dáváme dárky. Přišel, abychom v něm 
nacházeli smysl života. Abychom v něm spojovali svůj čas s věčností. 

Mnozí z vás si možná řeknou: Změnil se nějak Ježíšovým narozením svět? Není to naivita věřit v nějaké 
vykoupení, tedy vysvobození ze zla, když kolem sebe vidíme bujet terorismus a sobectví, když vidíme statisíce lidí mimo 
svůj domov, když se setkáváme s řadou  destruktivních závislostí? A každý den, tedy i dnes, umírá na světě víc jak třicet 
tisíc dětí hlady - proč to Bůh nezmění? Je to těžká otázka. Ale není její řešení v tom, že jsme se nezměnili my? Že ostatní 
lidi nepřijímáme jako své bratry? Není to důsledek našeho sobectví, nezájmu a zloby, a to nejen v globálním světě, 
ale v našem nejbližším? A právě betlémské dítě, Ježíš, přichází, aby se dotkl toho, co je v nás dobré. Co může růst 
a přinášet ovoce. Vánoce jsou dobou, kdy máme pochopit, prožít a oslavit, že Bůh je láskyplný a štědrý. Jenže kolik lidí 
to tak chápe a kolik se jich na to těší? A tak se ptám: Jsme skutečně připraveni na Vánoce? Nemyslím, jestli máme 
uklizeno, upečeno, navařeno, nasmaženo, nakoupeno, zabaleno, omašleno, odesláno, vyřízeno, i když ani tuto stránku 
Vánoc nechci zavrhovat a podceňovat. Ale jsme připraveni na to, kvůli čemu se to všechno děje? Podle toho také 
prožijeme Vánoce buď radostné a požehnané, nebo jiné.  

 

Přeji vám i sobě ty požehnané. 
Vojtěch Cikrle, biskup brněnský 

 

(zdroj: www.cirkev.cz) 
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NOVÁ HOSPODÁŘSKÁ BUDOVA 
 

Již několik let, jsme se zabývali myšlenkou, co s dosluhující 
stodolou za obecním úřadem. Chtěli jsme také vytvořit kulturnější 
zázemí pro pracovníky obce, kde by měli možnost se převléknout, 
umýt, posvačit, zajít si na toaletu atd. Dalším naším požadavkem 
bylo vybudování zateplené dílny, kde by se i v zimních měsících 
dalo za přijatelných podmínek pracovat. 

Projekt nám vypracoval Ing. Karel Míča a 11.4.2017 jsme 
zveřejnili „výzvu pro podávání nabídek“. Tato veřejná zakázka 
měla název „Sklad techniky na hospodářském dvoře u budovy 
č.p.92 v Hrobicích na Moravě“. Do konce lhůty pro podání 
nabídek, to bylo 2.5.2017 do 14:00 hodin, se nám přihlásili se 
svými nabídkami celkem tři uchazeči: 

 

1. ERGO VH, spol s r.o., nabídková cena 2.111.502,94 Kč 
2. Polaštík realizace staveb, s.r.o., nabídková cena 1.984.782 Kč 
3. ROGAT s.r.o., nabídková cena 1.806.177,99 Kč 

 

Nejnižší nabídková cena a také již dobré zkušenosti 
s firmou ROGAT s.r.o. (výměna střechy na OÚ Hrobice) rozhodly 
o vítězi výběrového řízení. 

Realizace stavby (demolice staré stodoly a pak samotná 
výstavba) probíhala od června do září a myslím, že provedení 
a funkčnost všichni ocení. 

Jsem rád, že se nám ještě podařilo vydláždit a zvětšit dvůr, 
byť to bylo na úkor dětského hřiště. Musíme si ale uvědomit, 
že  toto hřiště v posledních letech bylo veřejností velmi málo 
využíváno. 

Na závěr bych chtěl poděkovat všem, kteří se na realizaci 
jak samotné stavby, tak i dvora podíleli.  
 
 
 
 
 
 
 

PROČ ? 
 

Jistě jste zaregistrovali, že vedle naší kapličky již není 
dřevěná zvonička. V noci ze čtvrtka (30.11.2017) na pátek, 
když hustě sněžilo, nám ji nějaký vandal podřezal. Určitě 
to  měl v plánu již delší dobu a čekal, až budou příhodné 
klimatické podmínky. Ptám se, proč? Komu může vadit malá 
zvonička, která je reprezentována krásným přírodním 
trojáčkem, citlivě zastřešena, vybavena zvonečkem a pěkně 
zapadá do valašského rázu naší vesničky. Překáží někomu snad 
ve výhledu? Kdyby zvon zvonil, tak by to někomu mohlo 
vadit, ale tady je zvon umístěn jen symbolicky. Jsem smutný 
z toho, že mezi námi pořád žijí lidé zatrpklí, zapšklí, kteří na 
všechno jen nadávají. Dokáží jen pomlouvat, kritizovat, ať už 
je to stát nebo obec, ale sami pro své okolí nic neudělají. 

Myslím si, že ten, který to udělal, není dobrý člověk, ale 
naopak těžce nemocný a měl by se jít co nejdříve léčit. Je mi ho 
upřímně líto, a žít s jeho vlastním svědomím, bych rozhodně 
nechtěl… 
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Nová hospodářská budova byla postavena na půdorysu staré dřevěné stodoly. Vzniklo zde zázemí pro techniku 
s elektricky ovládanými garážovými vraty, dílna pro různé údržbářské práce (nátěry, opravy techniky apod.), a také 
vytápěná šatna se sociálním zařízením pro pracovníky obce (možnost vysprchovat se po práci, ohřát si jídlo atd.). 
Zvětšený vydlážděný dvůr bude sloužit k možnému parkování další obecní techniky, uskladnění materiálů 
a v neposlední řadě jako povinný sběrný dvůr.  

Ing. František Gajdošík 

Ing. František Gajdošík 



MAS VIZOVICKO A SLUŠOVICKO JE TU JIŽ 10 LET 
Co tato organizace vlastně dělá? 

 

Místní akční skupiny (často označovány zkratkou MAS) představují společnosti 
či spolky pro rozvoj venkova, do kterých mohou patřit občané, neziskový sektor, soukromá 
podnikatelská sféra a vždy veřejná správa, kterou si lze představit jako obce a jejich 
nejrůznější svazky. Cílem místních akčních skupin je především rozvoj území venkova 
a zvláště zemědělství, přičemž je využíváno jak místních zdrojů, tak financí z fondů Evropské 
unie, z národních programů či krajských a nadačních zdrojů. Počet těchto organizací v České 
republice se pohybuje okolo čísla 180 (ve Zlínském kraji působí 18 MAS). 

 
Jednou z nich je Místní akční skupina Vizovicko a Slušovicko, o.p.s. (MAS VaS), která je zde s Vámi již od roku 

2007. Patří sem 7 obcí z Mikroregionu Vizovicko, dále 12 obcí z Mikroregionu Slušovicko a obec Vlčková. Dohromady 
zde žije téměř 20 000 obyvatel, kteří mohou využít našich služeb. 

 
Naše místní akční skupina má více než 60 partnerů, kteří se podílí na zdárném fungování celé organizace. 

Zastoupení jednotlivých sektorů je vyrovnané – soukromý sektor (podnikatelé a zemědělci) čítá 23 partnerů, neziskový 
sektor (hasiči, církve, sportovci, junák apod.) 22 partnerů a veřejný (města a obce) 20 partnerů. Jsou mimo jiné 
informováni o aktuálně vyhlášených výzvách a možnostech spolupráce. Budeme velmi potěšeni, když se počet našich 
partnerů bude neustále zvyšovat. 

 
Za dobu svého působení máme za sebou již více než 100 úspěšně realizovaných projektů, přičemž jejich celkové 

náklady přesahují 40 milionů Kč a výše dotace, která byla do našeho území získána, je vyšší než 30 milionů Kč. 
Rozpracovaných nebo nyní realizovaných je více než 20 projektů v objemu okolo 18 milionů. Výsledky projektů můžete 
vidět na vlastní oči ve svých obcích. Jedná se např. o opravy místních komunikací a chodníků, o nejrůznější rekonstrukce 
křížků, kapliček či kostelů. Nechybí dětská hřiště či hřiště v přírodním stylu, kompostéry nebo štěpkovače. Zároveň jsme 
zajistili zbudování několika odpočinkových míst nebo obnovu desítek studánek. Těší nás projekty v oblasti zemědělství, 
kde si naši zemědělci mohli díky dotacím pořídit nezbytnou techniku pro výkon této důležité práce. Rovněž jsme rádi 
za spolupráci s podnikatelským sektorem či za projekty na vybavení neziskových organizací. V období 2007–2013 
přinesla MAS do území jen ve svých výzvách přes 16 milionů korun. V programovém období 2014–2020 máme 
pro žadatele připraveno přes 37 milionů korun. Nezanedbatelné jsou také národní zdroje a finance od obcí. Neustále 
hledáme další zdroje, které můžeme našim partnerům nabídnout.  

 
Pro všechny občany byl tento rok připraven ve Vizovicích již 7. ročník Svatomartinského trhu se sv. Martinem 

na bílém koni a žehnáním vín, kde je vždy možnost zakoupit kvalitní regionální výrobky. Na své si zde přišel opravdu 
každý a těší nás, že si na tuto dopolední akci najdou čas stovky návštěvníků. 

 
Další informace a aktuality naleznete na www.masvas.cz a Facebooku MAS Vizovicko a Slušovicko, o.p.s. 

Neváhejte nám napsat Vaše postřehy či nápady, popřípadě nás navštivte v naší kanceláři (adresa je uvedena níže). Již teď 
se těšíme na setkání s Vámi a na nové nápady, které pomohou našemu území k tomu, aby bylo krásným místem jak 
pro nás, tak i pro příští generace.  

 

Tým MAS VaS 
 

Masarykovo náměstí 1007, 763 12 Vizovice (kancelář č. 133) 
Telefon: 577 599 128, E-mail: info@masvas.cz, Web: www.masvas.cz 
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ZÁSTUPCI OBCÍ MIKROREGIONU SLUŠOVICKO 
 SE BUDOU VZDĚLÁVAT 

 

Když se loni v polovině dubna podávala žádost o podporu projektu s názvem „Vzd ělávání a animace veřejné 
správy pro rozvoj Mikroregionu Slušovicko“ , nikdo nedokázal ve velkém množství projektů odhadnout jeho šance 
na úspěch. Po roce hodnocení přišla radostná zpráva, že projektu bude z Operačního programu Zaměstnanost podpořen 
v celém svém rozsahu. 

 
Realizace projektu byla zahájena 1. srpna 2017 a celý projektu bude ukončen 31. července 2019. Hlavním cílem 

projektu je zvyšování kvalifikace starostů, zastupitelů a zaměstnanců úřadů obcí DSO Mikroregionu Slušovicko, 
a to prostřednictvím vzdělávacích a výcvikových programů. Ty budou zaměřeny např. na správu obecního majetku, 
finanční řízení obce, ochranu osobních údajů, komunikační a prezentační dovednosti, informační a komunikační 
technologie nebo na chod úřadů a jiné. Výstupy ze seminářů (vč. prezentací) budou k dispozici na stránkách Mikroregionu 
Slušovicko – www.mikroregion-slusovicko.cz (sekce realizované projekty). 

 
Součástí projektu je i zřízení kontaktního místa, které bude provádět mapování území a kde budou moci obce 

a jejich zaměstnanci možnost konzultovat své problémy týkající se výkonu veřejné správy. Toto kontaktní místo 
se nachází v přízemí Městského úřadu ve Slušovicích. Hmatatelným výstupem projektu bude „Evaluační zpráva o stavu 
veřejné správy na území Mikroregionu Slušovicko“ a metodika „Efektivní veřejná správa na území Mikroregionu 
Slušovicko“. Vznikne tak ojedinělá komplexní metodická podpora, která doposud voleným zástupcům a zaměstnancům 
úřadů chyběla. 
 

Projekt „Vzdělávání a animace veřejné správy pro rozvoj Mikroregionu Slušovicko“, reg. č. 
CZ.03.4.74/0.0/0.0/16_033/0002983 je spolufinancován z OP Zaměstnanost.  
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TROCHA VÁNOČNÍ INSPIRACE 
 

Rozinková srdíčka 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Jak se to dělá?   

1. Ořechy a rozinky rozmixujeme, přidáme mouku, citrónovou šťávu a bílek. 
2. Vše řádně propracujeme na hladké nelepivé těsto, které necháme do druhého dne odležet. 
3. Pak rozválíme na plát silný 5 mm a vykrajujeme srdíčka. 
4. Potřeme žloutkem a ozdobíme půlkou mandle. 
5. Rozložíme na plech a pečeme v předehřáté troubě na 180 °C asi 10 minut. 
6. Po upečení necháme na plechu krátce vychladnout a pak přendáme na kovovou mřížku, kde 

necháme cukroví vychladnout úplně. 

Karamelová vosí hnízda 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

Jak se to dělá?  

1. Salko ponoříme do vody a vaříme ho asi dvě hodiny, po hodině ho otočíme, aby se nepřipalilo. 
2. Uvařené salko necháme vychladit. 
3. Piškoty si rozemeleme, přidáme k ním cukr moučku, Heru, karamel a žloutky a vypracujeme si z nich těsto, 

které si dáme do chladu ztuhnout. 
4. Z další Hery, cukru, karamelu a rumu si připravíme krém. 
5. Formičku na vosí hnízda si vysypeme moučkovým cukrem a pevně sevřeme. 
6. Vyplníme těstem a vařečkou vyhloubíme jamku na krém. 
7. Do jamky vložíme krém a přikopíme piškotem. 
8. Formičku položíme na vál a rezevřeme. 

 

Budete potřebovat 

• 50 g celozrnné mouky 
• 140 g vlašských ořechů 
• 160 g rozinek 
• 100 ml citrónové šťávy 
• 1 bílek 
• žloutek na potření 

• mandle na ozdobu 

 

Budete potřebovat 

Těsto: 

• 160 g piškotů 
• 160 g cukru moučka 
• 4 lžice karamelu 
• 2 žloutky 
• 60 g Hery 

 

Náplň: 

• 130g HERA 
• 100 g cukru 

moučka 
• 4 lžice karamelu 
• rum dle potřeby 
• 1 balíček piškotů 

na přiklopení 
• 2 plechovky salka 

na karamel 
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¨ 
Volby do Poslanecké sněmovny Parlamentu České republiky 

konané ve dnech 20.10. – 21.10.2017 (promítnuto usnesení NSS) 
Výsledky hlasování v naší obci 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

TŘÍKRÁLOVÁ SBÍRKA 2018  
 

 

Výtěžek sbírky je určen na pomoc nemocným, 
handicapovaným, seniorům, matkám s dětmi v tísni a dalším 
jinak sociálně potřebným skupinám lidí a to zejména 
v  regionech, kde sbírka probíhá. Nejméně desetina výnosu 
sbírky je každoročně určena také na humanitární pomoc 
do zahraničí. 
 
 
 
 
 
 

 
Na Hrobicích proběhne sbírka 6.ledna 2018.  

Se zapečetěnými kasičkami budou chodit  
dvě skupinky koledníků pod vedením  

Jolany Červenkové a Petry Hanáčkové. 
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INFORMACE  OBECN ÍHO  ÚŘADU  

Okrsky Voliči 
v seznamu 

Vydané 
obálky 

Volební 
účast v % 

Odevzdané 
obálky 

Platné 
hlasy 

% platných 
hlasů celkem zpr. v % 

1 1 100,00 381 218 57,22 218 217 99,54 

 
Strana Platné hlasy 

číslo název celkem v % 

1 Občanská demokratická strana 24 11,05 

2 Řád národa - Vlastenecká unie 3 1,38 

3 CESTA ODPOVĚDNÉ 
SPOLEČNOSTI 

0 0,00 

4 Česká str.sociálně demokrat. 21 9,67 

6 Radostné Česko 1 0,46 

7 STAROSTOVÉ A NEZÁVISLÍ 18 8,29 

8 Komunistická str.Čech a Moravy 11 5,06 

9 Strana zelených 2 0,92 

10 ROZUMNÍ-stop migraci,diktát.EU 4 1,84 

12 Strana svobodných občanů 1 0,46 

13 Blok proti islam.-Obran.domova 1 0,46 

14 Občanská demokratická aliance 0 0,00 

 

Strana Platné hlasy 

číslo název celkem v % 

15 Česká pirátská strana 10 4,60 

19 Referendum o Evropské unii 0 0,00 

20 TOP 09 2 0,92 

21 ANO 2011 49 22,58 

22 Dobrá volba 2016 0 0,00 

23 SPR-Republ.str.Čsl. M.Sládka 0 0,00 

24 Křesť.demokr.unie-Čs.str.lid. 40 18,43 

26 REALISTÉ 0 0,00 

27 SPORTOVCI 1 0,46 

28 Dělnic.str.sociální spravedl. 0 0,00 

29 Svob.a př.dem.-T.Okamura 
(SPD) 

28 12,90 

30 Strana Práv Občanů 1 0,46 
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ZE  ZÁPISŮ  ZASEDÁNÍ  ZASTUPITELSTVA  OBCE  
 

5/2017 - 18.9. 2017 (přítomno 8 členů zastupitelstva) 
 
K bodu 1 
Pan starosta představil hosty, pana Prokopa a pana Nývla z investiční společnosti DRFG , aby představili produkt 
firmy – otevřený podílový fond. Fond nabízí zhodnocení peněžních prostředků obce, v kterém nabízí garantované 
minimální zhodnocení finančních prostředků o 2% ročně na 4 roky, plus procenta dle situace fondu na trhu. Finanční 
prostředky v tomto fondu, by bylo možné vybrat během 30 dní. Dále představili možnost zakoupení dluhopisů, 
kde by výnos činil při vložení na 3 roky 5% a při vložení na 5 let až 6%, ale musí se dodržet doba vkladu. 
Jako další host se představil pan Motal z Komerční banky Zlín. V KB doposud máme uložené finanční prostředky 
na podílovém fondu – státní dluhopisy, konzervativní řešení. Tento fond byl lukrativní po dobu tří let (2014-2017), 
ale vzhledem k situaci na trhu, už není tak perspektivní jako doposud. Proto nám bylo nabídnuto jiné řešení. Jednalo 
by se též o podílový fond, nebo o nemovitostní fond.  
Zastupitelé si poslechli nabídky a obdrželi více informací v písemné formě. O dalším jednání ohledně uložení volných 
finančních prostředků obce Hrobice se bude jednat na některém z příštích zasedání ZO. 
ZO vzalo na vědomí 
 
K bodu 2 
ZO projednalo žádost nájemníků paní Adamusové, pana Gerycha, slečny Kuchařové a pana Válka obdrženou dne 
24.8.2017, v které žádají o přidělení pozemku za domem č.p. 92, a to především z důvodu, že nemají kde sušit prádlo 
a dále by si rádi na volném pozemku zbudovali záhony na pěstování zeleniny. ZO projednalo žádost a shodlo se, 
že přidělí plochu pro každý byt na zbudování záhonů. Možnosti postavení vlastního sušáku už řešil starosta obce 
s panem Gerychem a bylo vybráno místo mezi budovou OÚ a plotem vedle plánovaného přístřešku na dopravní auto 
SD Hrobice, prakticky na totožném místě, kde už měli sušák dříve. 
Usnesení č.1/5/2017 
ZO schválilo (8 členů ZO pro) přidělení obecního pozemku pro každý byt v obecním domě č.p.92 a to o výměře 4x5m 
na jeden byt. 

 
K bodu 3 
ZO projednalo stanovení ceny pozemků na odkup obecních pozemků p.č. 399/1 (ostatní plocha – 15m2) a p.č. 391/2 
(ostatní plocha – 26m2). Tyto pozemky jsou již mnoho let zaploceny a využívaný rodinou Petříkových, dům č.p. 24. 
Vycházelo se ze směrné hodnoty (418,84 Kč/m2), která je však pouze orientační. Poslední podobný pozemek, 
který obec prodávala, byl v roce 2016 za 125Kč/m2. 
Usnesení č.2/5/2017 
ZO schválilo (8 členů ZO pro) cenu pozemků p.č.391/1 a 391/2 200 Kč/m2 s tím, že všechny náklady spojené 
s prodejem hradí kupujíci. 

 
K bodu 4 
ZO projednalo návrh smlouvy o zřízení věcného břemene ke stavbě „Hrobice, p. Lukša, kabelové připojení NN, 
č.: OT-014330040775/001“ na p.č. 331/1 za účelem umístění distribuční soustavy. 
Usnesení č.3/5/2017 
ZO schválilo (8 členů pro) smlouvu o smlouvě budoucí, na zřízení věcného břemene ke stavbě „Hrobice, p. Lukša, 
kabelové připojení NN, č.: OT-014330040775/001“ pro E.ON Distribuce, a.s. České Budějovice. 

 
K bodu 5 
ZO projednalo žádost o vyvěšování volebních plakátů v obci Hrobice. Vzhledem k tomu, že obec Hrobice nevlastní 
žádné místo pro výlep plakátů, nemůže vyvěšování povolit a ani nijak zpoplatnit. 
ZO vzalo na vědomí 
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ZE  ZÁPISŮ  ZASEDÁNÍ  ZASTUPITELSTVA  OBCE  
 

 
K bodu 6 
ZO projednalo rozpočtové opatření č.3.  
Usnesení č. 4/5/2017 
ZO schválilo  (8 členů pro) rozpočtové opatření č.3  (viz. Příloha) 

 
K bodu 7 
ZO projednalo stížnost paní Adamové, čp. 47 na rušení nočního klidu. Vzhledem k tomu, že obec Hrobice má 
veřejnoprávní smlouvu s městem Vizovice, bude paní Adamová vyzvána, aby svou stížnost řešila s přestupkovou 
komisí ve Vizovicích. 
Na zastupitelstvo obce Hrobice se dostavil majitel cukrárny pan Zedníček a vysvětlil celou situaci ohledně rušení 
v nočních hodinách dne 8.7.2017. Pan Zedníček uznal rušení nočního klidu a všem se veřejně omluvil. 
ZO vzalo na vědomí. 
 
K bodu 8 
a) 
Starosta obce seznámil zastupitele s návrhem paní ředitelky mateřské školy paní Šenkeříkové ohledně zabezpečení 
MŠ. Jednalo by se o zabezpečení vstupních dveří na čipové karty a kamery u dveří. Tento zabezpečovací systém 
je používám v obci Všemina a vedení školy i rodiče si produkt pochvalují. Zastupitelé se shodli, že by bylo dobré něco 
podobného realizovat z důvodu bezpečnosti dětí i v naší mateřské škole. Starosta obce přislíbil více informací 
a návrhy řešení na některém z dalších zasedání ZO. Zastupitel Milan Štefka navrhl zajímat se taktéž o systém 
zabezpečení pomocí otisků prstů, aby nebylo potřeba šířit mezi rodiče dětí další čipové karty či jiné nosiče.  
ZO vzalo na vědomí. 
 
b) 
Starosta obce přečetl žádost pana Dujky zaslanou emailem 18.9.2017, v které žádá o následující: odstranění skládky, 
která zasahuje na jeho pozemek p.č. 679 v k.ú. Hrobice na Moravě (druh pozemku orná půda). Bývalá skládka 
se nachází ve svahu na obecním pozemku p.č. 685 v k.ú. Hrobice na Moravě. Tento svah ujíždí a skládka sjíždí 
na jeho pozemek. Pohyb svahu dokazují i "křivě" rostoucí stromy na svahu. 
Po zaměření parcel, bylo zjištěno, že svah prozatím ještě nezasahuje do pozemku pana Dujky.  
Usnesení č. 5/5/2017 
ZO schválilo (8 členů pro) ponechání stávajícího stavu. 

 
c) 
Zastupitel Milan Štefka se dotazoval na nově zbudované veřejné osvětlení Na skalkách (2 sloupy s pouličním 
osvětlením), zejména na cenu a důvod ke zbudování. V době konání tohoto zastupitelstva však přesná cena nebyla 
ještě známa, starosta tuto odhadoval na cca 20 000,- Kč. Jako důvod ke zbudování starosta obce nepředložil žádnou 
žádost či požadavek občanů. Milan Štefka upozornil, že toto osvětlení bylo realizováno bez vědomí zastupitelstva. 
Sdělil také svůj názor, že investice tohoto typu by měly být zastupitelstvem projednávány a schváleny a vyjádřil 
nad rychlostí realizace a tímto postupem podiv.  
Starosta obce reagoval, že to bylo na ústní podnět občanů a také osvětlení odpočinkového místa, které v loňském roce 
zbudovala obec. Rychlost realizace byla také i z důvodu příznivého počasí a hlavně se využila přítomnost buldobagru 
a elektrikářské firmy, které prováděly realizaci osvětlení v prostoru pod Domoven na Dubíčku. Tyto firmy nejsou 
místní a časově je sladit bývá někdy hodně složité. Kdyby k nám měly jet dvakrát, tak by se to samozřejmě prodražilo. 
K názoru zastupitele Milana Štefky, že investice tohoto typu by měly být zastupitelstvem projednávány a schváleny 
se starosta obce nikterak nevyjádřil. 
ZO vzalo na vědomí. 
 
 



✦ 31. prosince - Silvestrovské setkání před obecním úřadem 
✦   6. ledna - Tříkrálová sbírka 
✦ 13. ledna - Dětský maškarní bál  
✦ 26. ledna - Ples Mikroregionu slušovicko      
✦   3. února - Okrskový aktiv - SDH - Veselá 
✦ 10. února - Končiny - SDH Hrobice 
✦   3. března - Košt hrobické slivovice 
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PŘIPRAVOVANÉ AKCE  

Občané nově přihlášení k trvalému pobytu 
 

Kramplová Ilona   č.p. 167 
Kramplová Helena   č.p. 167 
Krampla Pavel    č.p. 167 
Kramplová Marie   č.p. 167 
Kubík Tomáš    č.p. 102 
 

Naši jubilanti leden – květen 2018 
 

Hanáčková Božena   93 let 
Chmelařová Marie   90 let 
Kužela Zdeněk    88 let 
Kužela Josef    86 let 
Hanáčková Ludmila   85 let 
Javoříková Milena   84 let 
Ulrichová Irena    82 let 
Kuželová Marta   82 let 
Čuřík Emil    75 let 
Sojková Anna    70 let 
Bátěk Josef    70 let 
Homolová Eva    65 let 
Válková Milena   65 let 
 

         Všem jubilantům srdečně blahopřejeme 
 

 

Zastupitelstvo obce Hrobice 
přeje všem svým spoluobčanům 

Vánoce plné štědrosti, 
pohody, lásky, klidu, 
v novém roce 2018 

hodně štěstí, zdraví, 
osobních a pracovních úspěchů. 

Nově narození 
 

Pempuš Jakub    č.p. 97 


